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Zápis � íslo 1/2006 z jednání Zastupitelstva obce Vá�any nad Litavou ze dne 
29.11.2006 

 

1. Zahájení 

Jednání Zastupitelstva obce zahájil v 18.30 hodin starosta obce, p�ivítal p�ítomné � leny 
zastupitelstva a hosty z �ad ob� an� . 

Konstatoval, �e je p�ítomno všech 7 � len�  Zastupitelstva obce Vá�any nad Litavou a tedy je 
zastupitelstvo usnášeníschopné. 

Schválení programu 1. zasedání zastupitelstva obce: 

Program jednání: 
1. Zahájení 
2. Námitka � lena zastupitelstva obce proti zápisu z ustavující sch� ze ZO Vá�any nad 

Litavou 
3. Ur� ení zapisovatele a ov�� ovatel�  zápisu 
4. Stanovení termín�  zasedání ZO Vá�any nad Litavou 
5. Projednání návrhu smlouvy o poskytnutí dotace Jm. kraje 
6. Stanovení po�adí hlasování o návrhu a pozm�� ovacích návrzích 
7. Návrh na zrušení komisí a ustavení p�edsed�  výbor�  (schválení � len�  výbor� ) 
8. Projednání stanovení odm� n neuvoln� ným � len� m zastupitelstva 
9. Seznámení s výsledky auditu 
10. Schválení výše stravného 
11. Projednání �ádosti o proplacení nevybrané dovolené bývalého starosty 
12. Stanovení výše odstupného bývalého starosty 
13. Projednání pov�� ení starosty k vykonávání rozpo� tového opat�ení v m� síci 

prosinci 
14. Návrh na inventariza� ní komisi 
15. Projednání dopisu pana Ing. Jaroslava � ezá� e ze dne  13.11.2006 
16. R� zné 
17. Diskuse 
18. Usnesení 
19. Záv� r 

 
K programu jednání m� l up�es� ující p�ipomínku ing. � ezá� . Bod � . 9 má znít Seznámení se 
zápisem z díl� ího p�ezkoumání hospoda�ení obce Vá�any nad Litavou. 
 
Program jednání v� etn�  opravy bodu 9 byl schválen. 
 
Výsledek hlasování:    pro 7               proti   0             zdr�el se 0 
 
2. Námitka � lena zastupitelstva obce proti zápisu z ustavující sch� ze ZO Vá�any nad 

Litavou. 

Námitky � lena ZO proti zápisu z ustavujícího ZO obce Vá�any nad Litavou ze dne 3.11.2006 

P�ítomni: starosta – Josef Hlou�ek, místostarosta -  Pavel � ihák 

 � lenové -  Ing. Ji�í Hlo�ek, Petr Smejsík, Karel Škra� ka, Lud� k T� ma, Ing. 
Jaroslav � ezá�  

Nep�ítomni: 0 
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Podle § 95 zákona � íslo 128/2000 Sb., o obcích, námitky � lena ZO proti zápisu z jednání ZO 
rozhodne nejbli�ší zasedání ZO.  

Ing. Ji�í Hlo�ek m� l námitku týkající se bodu 5. ustavujícího zasedání, kde pro ve�ejné 
hlasování volby starosty a místostarosty byli všichni zastupitelé.  

3. Ur� ení zapisovatele a ov�� ovatel�  zápisu 

Na dotaz starosty, zda chce n� kdo z p�ítomných provád� t zápis ze zasedání, se nikdo 
nep�ihlásil. Zápis provedl starosta. 

Jako ov�� ovatele zápisu byli navr�eni pan Petr Smejsík a pan Karel Škra� ka. 

Výsledek hlasování pro Petra Smejsíka:   Pro 6,  proti 0, zdr�el se 1. 

Výsledek hlasování pro Karla Škra� ku:   Pro 6,  proti 0, zdr�el se 1. 

 Jako ov�� ovatelé zápisu byli schváleni pan Petr Smejsík a pan Karel Škra� ka. 

4. Stanovení termín�  zasedání ZO Vá�any nad Litavou. 

Starosta navrhl tyto �ádné termíny zasedání ZO: v�dy ka�dou druhou st�edu v lichém m� síci, 
tj. 

- 10.01.2007 

- 14.03.2007 

- 09.05.2007 

- 11.07.2007 

- 12.09.2007 

- 14.11.2007 

Námitky, � i p�ipomínky nebyly vzneseny. 

Návrh usnesení: 

ZO schvaluje termíny �ádných zasedání zastupitelstva obce a to: 10.1.2007, 14.3.2007, 
9.5.2007, 11.7.2007,  12.9.2007 a 14.11.2007. 

Výsledek hlasování o usnesení: Pro 7,  proti 0, zdr�el se 0. 

5. Projednání návrhu smlouvy o poskytnutí dotace Jm. kraje 

Dne 10.11.2006 byl doru� en na OÚ Vá�any nad Litavou návrh smlouvy z Jm. kraje na dotaci 
ve výši 190.000,- K�  na opravu prostranství p�ed místním h�bitovem v� etn�  odvodn� ní. 

Nikdo z p�ítomných ZO nem� l námitky � i p�ipomínky k návrhu dotace. 

Návrh usnesení: 

a) ZO bere na v� domí návrh smlouvy na dotaci z Jm. kraje. 

b) ZO schvaluje návrh smlouvy na dotaci z Jm. kraje a pov�� uje starostu obce k uzav�ení 
smlouvy. 
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Výsledek hlasování o usnesení: Pro 7,  proti 0, zdr�el se 0. 

6. Stanovení po� adí hlasování o návrhu a pozm�� ovacích návrzích 

V obecné diskusi o po�adí hlasování padl návrh na hlasování v po�adí nap�ed o návrhu a pak 
teprve o pozm�� ovacích návrzích z d� vodu mo�ného zbyte� ného prodlu�ování jednání. 
P�edsedající sch� ze podal návrh, aby bylo hlasováno tak, jak je stanoveno v dosavadním 
jednacím �ádu, tedy nejprve o zm� nách a poté o ostatních � ástech návrhu. 

Nikdo z p�ítomných ZO nem� l námitky � i p�ipomínky k návrhu po�adí hlasování. 

Návrh usnesení: 

ZO schvaluje po�adí hlasování tak, jak je uvedeno ve stávajícím jednacím �ádu. 

Výsledek hlasování o usnesení: Pro 7,  proti 0, zdr�el se 0. 

7. Návrh na zrušení komisí ustavení p� edsed�  výbor�  (schválení � len�  výbor� ) 
 
Na ustavujícím zasedání ZO byli zvoleni p�edsedové komisí. Komise slou�í jako poradní 
orgán starostovi obce. Naopak výbory se zodpovídají zastupitelstvu obce. Výbory jsou 
oprávn� ny p�edkládat ZO návrhy a nám� ty vycházející z jejich � innosti. Z tohoto d� vodu 
p�edsedající navrhl zrušení komisí a ustanovení výbor�  stejného zam�� ení a stejného obsazení 
p�edsedy výbor� , jak byli schváleni na ustavujícím zasedání ZO. 

Nikdo z p�ítomných ZO nem� l námitky � i p�ipomínky k návrhu zm� ny komisí na výbory 
v� etn�  p�edsed�  výbor� . 

Sou� asn�  byli p�edsedové výbor�  vyzvání k oznámení � len�  výbor� . 

P�edseda výboru pro �ivotní prost�edí oznámil � leny výboru, a to Jaroslava Nováka a Pavla 
� íháka. 

P�edseda finan� ního výboru oznámil � leny výboru, a to Petra Hofírka a Antonína Pavelku st. 

P�edseda kontrolního výboru oznámil � leny výboru, a to Petra Smejsíka a Radima Partyku. 

Ke � len� m výbor�  nebyly námitky � i p�ipomínky vzneseny. 
 
Návrh usnesení zní: 

a) ZO schvaluje zrušení komisí a ustanovení výbor�  stejného zam�� ení a stejného obsazení 
p�edsedy výboru, jak byl schválen na ustavujícím zasedání ZO.  

b) ZO potvrzuje p�edsedou po�ádkového výboru pana Petra Smejsíka, p�edsedou výboru pro 
školství, kulturu a zájmovou � innost p. Lu� ka T� mu, p�edsedou výboru pro �ivotní 
prost�edí Ing. Ji�ího Hlo�ka. 

c) ZO bere na v� domí � leny kontrolního výboru, finan� ního výboru a výboru pro �ivotní 
prost�edí tak, jak byli navr�eni. 

Výsledek hlasování o usnesení: Pro 7,  proti 0, zdr�el se 0. 

8. Stanovení odm� n neuvoln� ným � len� m zastupitelstva 

Dle na�ízení vlády 37/2003 Sb. ve zn� ní pozd� jších p�edpis� , p�íl. � . 1 – M� sí� ní odm� ny a 
p�íplatky poskytované � len� m zastupitelstev obcí je stanoveno, �e m� sí� ní odm� na 
neuvoln� nému starostovi je do výše a� 7.960,- K� , p�íplatek na ka�dých 100 obyvatel je 
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1.137,- K�  (pro Vá�any nad Litavou tedy 7 x 1137,- = 7.959,- K�  zaokrouhleno na celé 10  
K�  tedy 7.960,- K� ). Max. mo�ná odm� na � iní tedy 15.920,- K� .  

Pan Karel Škra� ka podal návrh, aby byla zachována celková výše odm� ny pro starostu a 
místostarostu jako v minulém funk� ním období. Neuvoln� nému starostovi by tedy p�íslušela 
odm� na ve výši 14.580,- K� . Další návrhy nebyly uplatn� ny. 

Hlasování o návrhu: Pro 6,  proti 0, zdr�el se 1. 

P�edsedovi výboru p�ísluší odm� na a� do výše 760,- K�  + p�íplatek a� do výše 150,- K� . 
P�edsed� m výbor�  p�edsedající navrhl odm� nu v plné výši.  

Jiný návrh nebyl podán. 

Návrh usnesení: 

ZO schvaluje odm� nu pro neuvoln� ného starostu ve výši 14.580,- K�  a pro p�edsedu výboru 
m� sí� ní odm� nu ve výši  910,- K�  s platností od 4.11.2006. 

Výsledek hlasování o usnesení: Pro 7,  proti 0, zdr�el se 0. 

9. Seznámení se zápisem z díl� ího p� ezkoumání hospoda� ení obce Vá�any nad Litavou  

Kontrolou bylo zjišt� no, �e Obec po�ídila z ú� elové dotace na volby do zastupitelstva 
v nesouladu se Sm� rnicí MF hliníkový stojan v hodnot�  5.218,- K� .  

Byla špatn�  zaú� tována sestava PC v� etn�  licencí Office 2003 a  ProWIN, scanneru a slu�eb.  

V pr� b� hu m� síce listopadu byly závady odstran� ny. 

Návrh usnesení: 

ZO bere na v� domí výsledek z díl� ího p�ezkoumání hospoda�ení obce Vá�any nad Litavou. 

Výsledek hlasování o usnesení: Pro 7,  proti 0, zdr�el se 0. 

10. Schválení výše stravného 

Výše stravného pro zam� stnance na slu�ební cest�  je dle platných p�edpis�  stanoveno na 58,- 
– 69,- K�  p�i slu�ební cest�  v rozmezí 5 – 12 hod., p�i slu�ební cest�  v rozmezí 12 – 18 hod. je 
výše stravného 88,- – 106,- K�  a p�i slu�ební cest�  nad 18 hod. je výše stravného v rozmezí 
138,- – 165,- K� . 

P�edsedající podal návrh na stanovení výše stravného následovn� : 

p�i slu�ební cest�   v rozmezí 5 – 12 hod. výše stravného 60,- K�  

p�i slu�ební cest�   v rozmezí 12 – 18 hod. výše stravného 90,- K�  

p�i slu�ební cest�   18 hod. výše stravného 140,- K�  

Jiný návrh z p�ítomných � len�  ZO nebyl p�ednesen. 

Návrh usnesení: 

ZO schvaluje výši stravného na slu�ební cest�  zam� stnanc�  následovn� : 

p�i slu�ební cest�   v rozmezí 5 – 12 hod. výše stravného 60,- K�  
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p�i slu�ební cest�   v rozmezí 12 – 18 hod. výše stravného 90,- K�  

p�i slu�ební cest�   18 hod. výše stravného 140,- K�  

Výsledek hlasování o usnesení: Pro 7,  proti 0, zdr�el se 0. 

11. Projednání �ádosti o proplacení nevybrané dovolené bývalého starosty 

Pan Ing. Jaroslav � ezá�  po�ádal dopisem ze dne 3.11.2006 o proplacení 11 dn�  nevybrané 
dovolené za rok 2006. 

P�edsedající navrhl, aby nevybraná dovolená za rok 2006 byla bývalému starostovi 
proplacena v plné výši. 

Jiný návrh nebyl p�ednesen. 

Návrh usnesení: 

ZO schvaluje proplacení 11 dn�  nevybrané dovolené za rok 2006 bývalému starostovi panu 
Ing. Jaroslavu � ezá� ovi. 

Výsledek hlasování o usnesení: Pro 4, proti 1, zdr�el se 2. 

 
12. Stanovení výše odm� ny p� i skon� ení funk� ního období bývalého starosty 

Dle zákona 128/2000 Sb. o obcích (obecní z�ízení), § 75, odst.2 ve zn� ní pozd� jších p�edpis�  
se stanoví uvoln� nému starostovi odchodné ve výši m� sí� ní odm� ny násobeno po� tem let ve 
funkci, nejvýše však p� ti. V p�ípad�  pana Jaroslava � ezá� e tedy v maximální výši. Tato 
odm� na však nemusí být vyplacena jednorázov� , ale po � ástech, jak to schválený rozpo� et 
dovolí. P�edsedající navrhl vzhledem k povýšení p�íjm�  do rozpo� tu obce dle rozpo� tového 
opat�ení � íslo 5/06 vyplatit odm� nu jednorázov� .  

Pan Petr Smejsík podal protinávrh, aby odchodné bylo vyplaceno ve t�ech splátkách. 

Hlasování o pozm�� ovacím návrhu: Pro 1,  proti 2, zdr�el se 4. 

Návrh usnesení: 

ZO schvaluje proplacení odchodného bývalému starostovi panu Ing. Jaroslavu � ezá� ovi 
z rozpo� tu roku 2006 v plné výši v p�ípad�  schválení rozpo� tového opat�ení, které bude 
�ešeno v bod�  16. - r� zné. 

Výsledek hlasování o usnesení: Pro 6, proti 1, zdr�el se 0. 

13. Projednání pov�� ení starosty k vykonávání rozpo� tového opat� ení v m� síci prosinci 

Aby mohl být upraven rozpo� et v záv� ru roku 2006 na paragrafech i polo�kách dle výše 
skute� ných p�íjm�  a výdaj�  obce, tedy v dob� , kdy nebude mo�né svolat ji� ve�ejné zasedání 
zastupitelstva obce, po�ádal starosta obce o pov�� ení k vykonávání rozpo� tových opat�ení bez 
p�edchozího schválení zastupitelstvem obce. 

Rozpo� tové provizorium na rok 2007 

Podle zákona � íslo 2350/2000 Sb., o rozpo� tových pravidlech územních rozpo� t� , ve zn� ní 
pozd� jších p�edpis� , obce hospoda�í podle schváleného rozpo� tu. Pokud obec nebude mít 
vypracovaný a schválený rozpo� et na p�íští rok, pak je povinna se �ídit podle § 13 zákona 
� íslo 250/2000 Sb., pravidly rozpo� tového provizoria. Starosta p�edlo�il ZO ke schválení 
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postup p�i � erpání rozpo� tu a to ve výši 1/12 skute� ných da� ových a neda� ových p�íjm�  obce 
v roce 2006. Výdaje budou krýt b� �né výdaje obce. Rozpo� tové provizorium bude trvat do 
doby ne� bude schválen rozpo� et na rok 2007. 

Námitky zastupitel�  obce nebyly vzneseny. 

Návrh usnesení: 

a) ZO bere na v� domí rozpo� tové provizorium na rok 2007. 

b) ZO schvaluje rozpo� tové provizorium na rok 2007. 

c) ZO zmoc� uje starostu obce k vykonávání rozpo� tových opat�ení v m� síci prosinci na 
paragrafech a polo�kách. 

Výsledek hlasování o usnesení: Pro 7, proti 0, zdr�el se 0. 

14. Návrh na inventariza� ní komisi 

Na�ízení k provedení inventarizaci majetku k 31.12.2006 

Podle zákona o ú� etnictví � íslo 563/91 Sb., ve zn� ní pozd� jších p�edpis� , starosta obce 
na�izuje provést inventarizaci majetku k 31.12.2006. Na�ízení se týká rovn� � p �ísp� vkové 
organizace ZŠ Vá�any nad Litavou. Slo�ení inventariza� ní komise: p�edseda inventariza� ní 
komise bude p�edseda kontrolního výboru, � lenové: zastupitelstvo obce, skladník p. Novák. U 
p�ísp� vkové organizace je p�edsedou inventariza� ní komise �editel ZŠ p. Mgr. Kypr, � lenové: 
p. Babušíková, p. Paseková.  

Návrh usnesení: 

ZO bere na v� domí na�ízení inventarizace majetku k 31.12.2006 a slo�ení inventariza� ních 
komisí. 

Výsledek hlasování o usnesení: Pro 7, proti 0, zdr�el se 0. 

15. Projednání dopisu pana Ing. Jaroslava � ezá� e ze dne  13.11.2006 

Dne 13.11.2006 byl doru� en na obecní ú�ad dopis Ing. Jaroslava � ezá� e: citace (viz p�íloha � . 
1), ve kterém vyzval � lena zastupitelstva a sou� asn�  starostu obce p. Josefa Hlou�ka 
k rezignaci na post � lena zastupitelstva a starostu obce. 

Josef Hlou�ek rezignaci nepodal s od� vodn� ním, �e: 

Samo ministerstvo vnitra uvádí, �e daná zále�itost je v� cí velmi obtí�ného právního výkladu. 

V praxi nastávají r� zné p�ípady, nap�íklad: 

Radou pov�� ené obce, radou M� sta Slavkov u Brna, je do funkce vedoucího odboru dopravy a 
silni� ního hospodá�ství jmenován pracovník, který je zastupitelem v Ivanovicích na Hané, 
tedy ve m� st� , jeho� se netýká p�enesená p� sobnost m� sta Slavkov u Brna. V tomto p�ípad�  je 
dosta� ující, �e nevykonává p�ímo státní správu vztahující se k územní p� sobnosti p�íslušné 
obce. Zde neslu� itelnost funkce z d� vodu jmenování starostou nebo radou nikdo 
nezpochyb� uje, p�esto�e v zákon�  je doslova napsáno, �e funkce � lena zastupitelstva obce, 
m� sta, ..... je neslu� itelná s funkcí vykonávanou zam� stnancem za�azeným do pov�� eného 
obecního ú�adu nebo krajského ú�adu nebo m� stské � ásti. 



 7 

Jiným p�ípadem by bylo, kdyby radou pov�� ené obce, m� stem  Slavkov u Brna, byl jmenován 
vedoucí stavebního ú�adu, který by m� l být zastupitelem ve Slavkov�  u Brna. V tomto 
p�ípad�  by jist�  došlo ke st�etu zájm�  i kdyby nevykonával p�ímo státní správu vztahující se 
k územní p� sobnosti Slavkova, proto�e by takový vedoucí m� l p�ímý vliv na radu m� sta, 
která ho jmenuje, pop�. odvolává.  

A dále k mému p�ípadu. 

Do své funkce vedoucího stavebního ú�adu jsem byl jmenován radou M� sta Slavkov u Brna, 
nikoliv radou, pop�. starostou Obce Vá�any nad Litavou. Do 31.12.2005 jsem podepisoval  
všechnu korespondenci a rozhodnutí týkající  se i obce Vá�any nad Litavou, p�esto�e obec 
Vá�any nad Litavou m� l v popisu práce jiný pracovník. Od 1.1.2006 je oprávn� nou ú�ední 
osobou pro všechna �ízení v obci Vá�any nad Litavou pov�� en technik stavebního ú�adu, 
který si také veškerou korespondenci a i rozhodnutí sám podepisuje. Za takovéhoto stavu 
v �ádném p�ípad�  nejde u mé osoby o výkon p�ímé státní správy. Aby nemohlo dojít 
k pochybnostem, je z mé nápln�  práce vykonávané na stavebním ú�ad�  vyjmuta i mo�nost 
výkonu státního dohledu nad pracovníkem, který vede �ízení v obci Vá�any nad Litavou. 
Tedy u m�  nedochází ani k výkonu nep�ímé státní správy. 

Z výše popsaných d� vod�  pova�uji výzvu a tedy celý dopis p. Jaroslava � ezá� e za 
bezp�edm� tný a na svou funkci � lena zastupitelstva Obce Vá�any nad Litavou nerezignuji. 

Nikdo další z � len�  zastupitelstva se k uvedené problematice nevyjád�il. 

Návrh usnesení: 

a) ZO bere dopis pana Jaroslava � ezá� e na v� domí. 

b) ZO se neztoto�� uje s obsahem dopisu zastupitele pana Jaroslava � ezá� e a zastupitele 
Obce Vá�any nad Litavou pana Josefa Hlou�ka k rezignaci nevyzývají. 

Výsledek hlasování o usnesení: Pro 6, proti 1, zdr�el se 0. 

16. R� zné 

I. rozpo� tové opat� ení � .5/2006 

V souladu s § 16 zákona � íslo 250/2000 Sb., o rozpo� tových pravidlech územních rozpo� t�  
provádí obec zm� ny schváleného rozpo� tu formou rozpo� tového opat�ení. Toto opat�ení se 
uskute�� uje povinn� , jde-li o zm� nu ve finan� ních vztazích k jinému rozpo� tu (nap�. v�dy p�i 
obdr�ení dotace, p� j� ky od jiného ve�ejného rozpo� tu). Rozpo� et po zm� nách musí být v�dy 
sestaven jako vyrovnaný.  

Starosta obce p�edlo�il ZO ke schválení rozpo� tové opat�ení � íslo 5/2006. Rozpo� et obce 
Vá�any nad Litavou se upravuje:  

v odd., § a polo�ce: 

Viz p�íloha � .2. 

Rozpo� tové opat�ení bude do rozpo� tu obce zapracováno v m� síci �íjen 2006 a bude 
p�edlo�eno KÚ Jihomoravského kraje odbor ekonomický k zapracování do sestav SR.  
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Návrh usnesení: 

a) ZO bere na v� domí rozpo� tové opat�ení � íslo 5/2006, 

b) ZO schvaluje rozpo� tové opat�ení � íslo 5/2006. 

Výsledek hlasování o usnesení: Pro 6, proti 1, zdr�el se 0. 

II. rozpo� tové opat� ení � . 6/2006 

Starosta obce p�edlo�il ZO ke schválení rozpo� tové opat�ení � íslo 6/2006. Rozpo� et obce 
Vá�any nad Litavou se upravuje:  

v odd., § a polo�ce: 

Viz p�íloha � .3. 

Rozpo� tové opat�ení bude do rozpo� tu obce zapracováno v m� síci listopad 2006 a bude 
p�edlo�eno KÚ Jihomoravského kraje odbor ekonomický k zapracování do sestav SR. 

Návrh usnesení: 

a) ZO bere na v� domí rozpo� tové opat�ení � íslo 6/2006, 

b) ZO schvaluje rozpo� tové opat�ení � íslo 6/2006. 

Výsledek hlasování o usnesení: Pro 7, proti 0, zdr�el se 0. 

III. vyú � tování pronájmu plynárenského za� ízení  - dodatek k Nájemní smlouv�  JmP, 
a.s. viz p� íloha � .  

P�edsedající seznámil ZO s dodatkem ke smlouv�  o nájmu a provozování plynárenského 
za�ízení � . 3344.  

� ástka za nájem se m� ní s ú� inností od 1.1.2006 na 188.399,- K�  ro� n�  a � ástka za zajišt� ní 
provozu a b� �né údr�by se m� ní  s ú� inností od 1.1.2006 na 78.514,- K� . 

Návrh usnesení: 

ZO bere dodatek ke smlouv�  o nájmu a provozování plynárenského za�ízení � . 3344 na 
v� domí. 

Výsledek hlasování o usnesení: Pro 7, proti 0, zdr�el se 0. 

IV. Seznámení ZO se sd� lením spole� nosti RESPONO, a.s., ve kterém byly stanoveny 
výše poplatk�  za svoz a ulo�ení SKO v souvislosti se zvýšením poplatku za ulo�ení na 
skládce z 300,- K� /t na 400,- K� /t od 1.1.2007 dle zákona � . 185/2001 Sb. p� ílohy � . 6. 

Návrh usnesení: 

c) ZO bere na v� domí zvýšení poplatku za svoz a ulo�ení SKO. 

d) ZO ukládá starostovi obce provést kalkulaci a do p�íštího zasedání ZO p�edlo�it návrh na 
výši poplatku pro ob� any . 

Výsledek hlasování o usnesení: Pro 7, proti 0, zdr�el se 0. 
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17. Diskuse: 

První se do diskuse p�ihlásil starosta obce a p�e� etl dopisy starosty a tajemníka M� sta Slavkov 
u Brna, kte�í reagovali na otev�ený dopis Ing. Jaroslava � ezá� e ob� an� m Vá�an nad Litavou. 

Dopisy jsou p�ílohou zápisu ze zasedání. 

Dalším diskutérem byl pan •••••• Krej� í�, který rovn� � reagoval na výše uvedený dopis. Ve 
svém vystoupení vyjád�il nesouhlas s jeho obsahem a oznámil, �e na pana ing. � ezá� e podal 
trestní oznámení. 

K dopisu a vystoupení pana Krej� í�e se postupn�  vyjád�ili pan Janoušek ••••••, pan Šev� ik 
••••••, kte�í kritizovali politickou práci pana •••••• Krej� í�e v minulosti a vyzdvihovali práci 
bývalého starosty. Vzájemná kritika pana Šev� íka a pana Krej� í�e se n� kolikrát opakovala. 

V dalším se do diskuse p�ihlásil pan  •••••• Hégr, který poukázal na to, �e v otev�eném dopise 
ing. � ezá�  píše, �e dobrovolný sbor hasi��  byl zrušen. Pan Hégr p�edlo�il doklad o tom, �e 
dobrovolný sbor ve Vá�anech nad Litavou zrušen nebyl. 

Pan Spá� il •••••• ve�ejn�  vyzval zastupitele pana � ezá� e k odstoupení ze zastupitelstva a 
vyzval jej, aby vysv� tlil, pro�  otev�ený dopis napsal. 

Ing. � ezá�  panu Spá� ilovi p�ímo neodpov� d� l, ale poukázal na to, �e program KS� M je pro 
ka�dé volby stejný – prosazování jedné politické strany. 

Pan Krej� í� odpov� d� l, �e prioritní je, aby veškeré spole� enské organizace m� ly stejná práva. 

Pan Hofírek •••••• ve svém vystoupení poukázal na to, �e nápisy na komunikacích p�ed 
obecním ú�adem a zastávkou autobusu jsou projevem nespokojenosti ob� an�  s výsledkem 
obsazení funkcí na radnici. Nápisy nepova�uje za nic nemorálního. Dále vyzdvihl stavbu 
h�bitovní zídky. 

Pan Šev� ík vystoupil s kritikou hospoda�ení v období, kdy funkci starosty vykonával pan 
Novotný •••••• a vyzdvihl hospoda�ení v období výkonu funkce starosty pana � ezá� e. 
Sou� asn�  upozornil na laxnost zdejší TJ p�i odkupu � ásti fotbalového h�išt� . 

Pan •••••• Novotný vysv� tlil problémy s financováním stavby plynovodu a zajiš	 ováním 
dotace na tuto stavbu. Zásadn�  nesouhlasil s výši dluh� , které z� staly obci p�i skon� ení jeho 
funk� ního období tak, jak byly uvedeny v otev�eném dopise pana � ezá� e. 

•••••• Matyáš ve svém vystoupení se ohradil proti kritice pan Šev� íka ohledn�  výkupu 
pozemku � ásti h�íšt�  a osv� tlil postup TJ. 

Paní Škra� ková •••••• si post� �ovala, �e pan Šev� ík •••••• ji v minulosti na zasedání 
zastupitelstva ok�iknul, �e je p�ivandrovalec.  

Pan Šev� ík se omluvil, �e to bylo nedorozum� ní. 

Paní Paseková vznesla dotaz, zda se nebude školka i škola rušit a sou� asn�  upozornila na 
špatný technický stav sítí technického vybavení, které bude nutno opravit. Z jejího vystoupení  
vyplynulo, �e m� ly být finan� ní prost�edky pou�ité na stavbu h�bitovní zdi rad� ji na stavební 
závady ve škole. 
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Ing. � ezá�  poukázal na to, �e z celkové � ástky na h�bitovní ze�  je nutno ode� íst dotaci a 
finan� ní prost�edky, které byly pou�ity z p�ebytku pen� z z rozpo� tu roku 2005 a vy� íslil, �e 
stavba h�bitovní zdi p�išla obec z vlastních prost�edk�  cca na 200 tis. K� . 

Pan Hlou�ek nesouhlasil s vy� íslením. � ástku z p�edcházejícího roku je nutno do nákladu 
samoz�ejm�  zapo� ítat.  A za svou osobu pokra� oval, �e v otev�eném dopise ing. � ezá�  napsal, 
�e …„tito pánové pro obec nic nevykonali“ , co� ho osobn�  hluboce urazilo. Poté uvedl 
p�íklad akcí, kterých se v minulosti zú� astnil (dozor nad vodovodem, desetiletá práce 
s mláde�í, práce na výstavb�  kabin, …). 

Pan •••••• Škra� ka uvedl, �e ka�dý se n� jakým zp� sobem podílel na práci pro obec, n� kdo 
více, n� kdo mén� , ale v�dy v rámci svého volna a zdarma. Vyzdvihovat zvláš	  práci starosty 
není na míst� , proto�e starosta vykonává svou práci v pracovní dob�  a za plat. Jeho 
vystoupení sklidilo velký potlesk. 

Starosta obce na záv� r navrhl, aby se ud� lala tlustá � ára za minulostí a ukon� ilo se vzájemné 
oso� ování. 

18. Usnesení 

ZO bere na v� domí: 

a) návrh smlouvy na dotaci z Jm. kraje. 

b) � leny kontrolního výboru, finan� ního výboru a výboru pro �ivotní prost�edí tak jak byli 
navr�eni. 

c) zápis z díl� ího p�ezkoumání hospoda�ení obce Vá�any nad Litavou 

d) rozpo� tové provizorium na rok 2007. 

e) na�ízení inventarizace majetku k 31.12.2006 a slo�ení inventariza� ních komisí. 

f) dopis pana Jaroslava � ezá� e. 

g) rozpo� tové opat�ení � íslo 5/2006, 

h) rozpo� tové opat�ení � íslo 6/2006, 

i) zvýšení poplatku za svoz a ulo�ení SKO 

 

ZO schvaluje: 

a) termíny �ádných zasedání zastupitelstva obce a to: 10.1.2007, 14.3.2007, 9.5.2007, 
11.7.2007,  12.9.2007 a 14.11.2007. 

b) návrh smlouvy na dotaci z Jm. kraje a pov�� uje starostu obce k uzav�ení smlouvy. 

c) po�adí hlasování tak, jak je uvedeno ve stávajícím jednacím �ádu. 

d) zrušení komisí a ustanovení výbor�  stejného zam�� ení a stejného obsazení p�edsedy 
výboru, jak byl schválen na ustavujícím zasedání ZO.  
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e) odm� nu pro neuvoln� ného starostu ve výši 14.580,- K�  a pro p�edsedu výboru m� sí� ní 
odm� nu ve výši  910,- K�  s platností od 4.11.2006.  

f) výši stravného na slu�ební cest�  zam� stnanc�  následovn� : 

p�i slu�ební cest�   v rozmezí 5 – 12 hod. výše stravného 60,- K�  

p�i slu�ební cest�   v rozmezí 12 – 18 hod. výše stravného 90,- K�  

p�i slu�ební cest�   18 hod. výše stravného 140,- K�  

g) proplacení 11 dn�  nevybrané dovolené za rok 2006 bývalému starostovi panu Ing. 
Jaroslavu � ezá� ovi. 

h) proplacení odchodného bývalému starostovi panu Ing. Jaroslavu � ezá� ovi z rozpo� tu roku 
2006 v plné výši. 

i) rozpo� tové provizorium na rok 2007. 

j) rozpo� tové opat�ení � íslo 5/2006. 

k) rozpo� tové opat�ení � íslo 6/2006. 

ZO potvrzuje p�edsedou po�ádkového výboru pana Petra Smejsíka, p�edsedou výboru pro 
školství, kulturu a zájmovou � innost p. Lu� ka T� mu, p�edsedou výboru pro �ivotní prost�edí 
Ing. Ji�ího Hlo�ka. 

ZO zmoc� uje starostu obce k vykonávání rozpo� tových opat�ení v m� síci prosinci na 
paragrafech a polo�kách. 

ZO se neztoto�� uje s obsahem dopisu zastupitele pana Jaroslava � ezá� e a zastupitele Obce 
Vá�any nad Litavou pana Josefa Hlou�ka k rezignaci nevyzývají. 

ZO ukládá starostovi obce provést kalkulaci a do p�íštího zasedání ZO p�edlo�it návrh na výši 
poplatku pro ob� any . 

19. Záv� r 

Ve vypjaté atmosfé�e pod� koval starosta všem p�ítomným za ú� ast a zasedání ve 20.30 hod. 
ukon� il. 

 
 
 
 
 
Vyv� šeno:  

S� ato 

 

Následuje otev�ený dopis ing. � ezá� e a reakce na n� j: str. 12. – 17. 

Podpisy: starosta: v.r. 
   

   

 ov�� ovatelé: v.r. 
   

   

  v.r. 
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OTEV� ENÝ DOPIS OB� AN
 M OBCE VÁ�ANY NAD LITAVOU 
 
REAKCE NA DOPIS „SLOVA K ZAMYŠLENÍ“  
 
Vá�ení ob� ané, 
 
   v pond� lí 20. listopadu se mi dostal do rukou otev�ený dopis ob� an� m naší 
obce od pana � ezá� e. V první chvíli jsem si myslel, �e se jedná o n� jaký �ert. 
Posléze jsem se zd� sil p� i � tení t� chto vulgárních výraz�  a osobního napadání 
n� kterých ob� an� . Nikdo nejsme bez chyb, ale pokud chceme n� koho soudit,   
tak naslouchejme problém� m z obou stran. 
   Volby v obci vyhrála bez propagace ODS .  To pro nás byl ur� itý signál          
a závazek v�� i ob� an� m. Chápu, �e dohoda ODS a KS� M je neobvyklá a tuto 
kritiku p�ijímám na svou osobu. V�� ím, �e na malých vesnicích skute� ná 
politika neexistuje, a proto nechápu, pro�  by to m� la být špinavost, na kterou 
nemá nikdo �aludek. 
   Vycházeli jsme z toho, �e je t�eba na vesnici ud� lat zm� nu. Otev�en� ji 
informovat ob� any o tom, co všechno se d� je, kam se investuje (p�ípadné 
investice si obhájit). Z mého pohledu byla snaha vytvo�it nové vedení obce. 
Volby byly �ádné a nevím, pro�  n� kdo nedoká�e unést porá�ku a ohání se dost 
nevybíravým zp� sobem kolem sebe. 
   Nev�� il jsem svým o� ím, kdy� jsem � etl tyto vulgární, nepravdivé v� ty na lidi, 
kte�í s tím nemají nic spole� ného. Dopis pana � ezá� e je vý� et pomluv                
a sprostých urá�ek a pokud ten, kdo ho napsal, by m� l být naším starostou,      
tak nevím, co dodat! Nemám slov dále tento výlev komentovat, a	  si ka�dý 
ud� lá obraz sám. 
   Dnes vyšel v Rovnosti (VYŠKOVSKÝ DENÍK) � lánek „Starostovi hrozí st�et 
zájm� “. Mo�nost, �e se dostal do st�etu zájm� , závisí na výkladu zákona, který 
není jednozna� ný. M� Ú ve Slavkov�  u Brna nem� �e, i kdyby se st�et zájm�  
prokázal, proti J. Hlou�kovi nic podniknout. Ur� it�  by nešlo o porušení 
zákoníku práce. P�ípadná iniciativa opírající se o zákon o volbách musí vzejít     
ze zastupitelstva ve Vá�anech. Jsem p�esv� d� en, �e pan Hlou�ek nemá,        
ani nikdy nem� l, zájem škodit naší obci. Ba naopak, m� �e p�inést nové pozitivní 
v� ci. Pokud iniciativa o st�etu zájmu vzejde ze zastupitelstva 29.11.2006 bude        
se tato situace muset �ešit. Byl bych nerad, pokud by odstoupení pana J. Hlou�ka 
z funkce starosty m� lo být ke škod�  ob� an� m. 
   V �ádném p�ípad�  nem� �eme ustoupit osobním tlak� m, které se nyní v naší 
obci odehrávají. 
 
   Ve Vá�anech nad Litavou 21.11.2006                                   Lud� k T� ma 
                                                                                              � len zastupitelstva 
 


